

Alsønderup Idrætsforening

Referat : ASGI HB møde : 22 Februar 2022

Deltagere: Tine Bojer (ASGI HB), Margit Enevoldsen (Tennis), Linda Lyng Madsen (ASGI HB), Christian Bojer (Skydning), Bo Lyng Madsen (Dart), Benny Haas-Madsen (ASGI HB) & Peter Windum (ASGI HB)

Referat.

1. Velkommen ved Peter

Tjeck-in, bordet rundt.

2. Status fra ASGI Formand

Vedtægter, arbejdsplan, forretningsorden samt samarbejdsaftale med Kulsviergården skal opdateres. Opdatering skal drøftes på separat møde – pt. deltager Tine, Linda, Benny og Peter. Ingen øvrige ønskede at deltage. **AKTION.** Peter udsender "Doodle" for fastlæggelse af mødedato i April. (Er gjort).

Peter gennemgik ASGI Anlægsønsker til HSI (Tennis og Padel)

Lokalebooking af klubhus fungerer, men kan evt. blive bedre, hvis booking sker direkte i Conventus. Fremtidig booking skal omhandle to mødelokaler – stort og lille (lille er lokale hos tennis). Borde i det nuværende lille mødelokale flyttes til dommeromklædningsrum, når agility rekvisitter er flyttet til ny container – sker denne måned. **AKTION.** Peter (evt. hjælp fra Linda) arbejder videre med Conventus lokale booking.

HSI afholder "fund raising" aften i Royal Stage for alle dets medlemmer, den 16 Marts. Peter er blevet inviteret med, for at holde oplæg.

Enkel forretningsorden kan med fordel udarbejdes af alle afdelinger. **AKTION.** Tine vil udarbejde skabelon til dette.

Peter og Linda deltog som de eneste fra ASGI ved Alsønderup Fester ringemøde på Kulsviergården Tirsdag den 8. februar kl: 17.00.

UV-Lys er blevet indkøbt. Opbevaring og vedligehold af UV-Lys håndteres af Christian og Tine Bojer. **AKTION.** Christian vil udarbejde regelsæt vedr. lån af vores UV-Lys.

AKTION. Linda kontakter Rasmus Mark vedr. tilbagelevering af nøgler mm. Er gjort.

3. Status fra ASGI kasserer.

Kvartalsregnskab afleveret til Poul-Erik.
Indtægter og tilskud fra kommune er pt. større end udgifter.
Arbejdet vedr. aktivitetstilskud er igangsat.
Medlemsoversigt opdateret i Conventus. Mange "dobbelt" medlemmer slettet.

ASGI adgang til Conventus skal revurderes !
Følgende roller mulige: Admin, Superbruger, Bruger.
Linda forslår, at kun Peter og Linda har administrator rettigheder. Det var der enighed om.
AKTION. Linda udarbejder forslag til hvem fra ASGI der har hvilke rettigheder.

4. Kulsviergården

Der er blandede reaktioner på Kulsviergårdens udskiftning af borde/stole i cafeteria.
Rengøring i køkken'et blev også drøftet – hvem gør hvor meget rent ?
Aftale med Kulsviergården skal gennemlæses (se pkt. 2)
Christian har hjulpet med installering af Bluetooth anordning ved musikskab.

Indhold i seneste referat / sidste møde fra Kulsviergården blev ligeledes drøftet.

5. Diverse

Vedr. bruger aftale med Hillerød Kommune. Linda har set på HGI's aftale – selvforvaltningsaftale.
AKTION. Linda vil tale med "Ju-Jutsu Michael" fra HSI.

AKTION. Margit overtager kontakt til kommunen vedr. el-renovering af klubhus.

Peter gennemgik status fra Tanja (rengøring). Fremtidig rengøring skal også omhandle det lille mødelokale (tennis). Gangen virker også en smule beskidt en gang imellem.

AKTION. Tine indkøber 4 stk. måtter til mødelokale.

Bo informerede om hans deltagelse i Fanebærer kursus.

Udnævnelse af æresmedlemmer i Skytteafdelingen vil ske den 5 April vedr. skytternes GF.

Margit fremlagde plan for "Kommunikation på Facebook" Margit gør et stort stykke arbejde og flere "Syntes godt om" vores FB side.

Bo/Dart afdeling har sørget for at mødelokale i klubhus, er blevet rengjort og endevæggene i det store mødelokale er blevet malet – flot arbejde. Bo/Dart vil evt. male resterende vægge i klubhus.

6. Kort status fra alle afdelinger

Teater.

Maia havde desværre Corona og havde meldt afbud til møde. Hun fremsendte dog en lille opdatering fra afdelingen.

Susanne A. har efter flere år gode år trukket sig som instruktør og fra teater i det hele taget.

Vi har dog allerede fået skaffet en ny instruktør: Kirsten Wilms som netop er flyttet tilbage til Hillerød efter at have boet på Fyn i mange år hvor hun også instruerede amatørteater. Hun har også tidligere været en del af Kulsvierscenen, så ingen tvivl om at hun bliver en stor gevinst for os.

Musik og instruktør er på plads, så nu mangler vi bare lige de sidste detaljer såsom hvilket stykke der skal spilles. :0)

Vi holder en teaterdag d 20/3, så Kirsten får en chance for at lære os bedre at kende før rollerne fordeles.

Og så har vi planlagt generalforsamling d. 26/4.

Vi øver og er i fuld gang med Skatteøen. Der er lidt udfordringer på grund af, at de har mistet både en lydmand samt et bestyrelsesmedlem.

Derudover mangler også en tæppetækker, så hvis nogen kender nogen eller selv har lyst til at hjælpe Teater, så kontakt Maia.

Første forestilling er den 22/1 2022.

Floorball.

Afdelingen har pt. 11 spillere. Det blev drøftet hvor vidt træning skulle flyttes til skolens gymnastiksal på grund af manglende indtjening.

Gymnastik.

Afdelingen har opvisning den 3/4 kl: 11.00

Der er ikke mangel på børn, men stor mangel på trænere til næste sæson.

Gymnastik har nu fået en stor bestyrelse.

Skydning.

Det går godt i afdelingen. De er ca. 10-15 skytter.

Afdelingen har gang i mange initiativer: Mesterskaber, skytteuddannelse, samarbejde med Jagtforeningen med mere.

Dart.

Succes i afdelingen, nu 16 medlemmer. Næsten fuldtallige ved hver træning.

Har deltaget i ekstern turnering samt fået sponsortrøjer.

Afdelingen ønsker 2 nye baner i klubhus samt at udvide deres træningstider.

Pt. træner Dart afd. Hver Torsdag samt hver anden Fredag. Afdelingen ønsker i fremtiden at træne hver Tirsdag og Torsdag kl: 19.00 samt én gang om måneden – en fredag aften.

Der var enighed om at afprøve dette og se hvordan det ville harmonere med Bordtennis.

Tennis.

Sæsonen er slut og medlemstallet er omkring 60 personer.

Nyt udvalgsmedlem er startet (Vibeke) og Lis er stoppet.

I næste sæson vil Bo være ny træner.

NERF

NERF KAMP har haft åbning i November og Februar hvilket var en stor succes, forventer – såfremt Corona tillader det, at have åbninger hver måned fremover.

8. Eventuelt

Susan skulle have været forbi og fortælle om "Broen".

Broen er en forening der hjælper udsatte børn og unge til et aktivt fritidsliv. Susan håber på vi kan få et samarbejde mellem idrætsforeningen og Broen. Man kan læse om foreningen: www.broen-hilleroed.dk.

Susan var blevet forhindret, men Margit udleverede foldere om "Broen".

Peter (Formand, ASGI) sluttede mødet af med at takke alle for det store frivillige arbejde, I alle gør for Alsønderup Idrætsforening. Uden jer, kunne vi ikke have denne fantastiske forening !!

ASGI Generalforsamling er den 18 Maj.

Næste ASGI HB møde er den 5 Maj 2022 kl: 18.00 og Benny vil sørge for mad og drikke til mødet.